




Guide for Activity Report Panduan untuk Laporan Aktiviti

The purpose of this document is to provide a guide on the type of information required in the reports for RDD's newsletter, annual report, and other publications.

Tujuan dokumen ini adalah untuk menyediakan panduan bagi jenis maklumat yang diperlukan dalam laporan untuk bahan berita RDD, laporan tahunan, dan penerbitan lain.

ITEM JENIS	INFORMATION MAKLUMAT	NOTES NOTA
Name of event Nama acara / program	PROGRAM UJIAN PERMATA PINTAR BERSAMA MURID SEKOLAH KEBANGSAAN RKT LASAH	
Date & Time Tarikh & Masa	7.05.2016 9.00.00 HINGGA 12.00 TGH	
Location Lokasi	PI1M FELDA LASAH	
Purpose Tujuan	<i>Program ini merupakan kerjasama di antara Sekolah Kebangsaan RKT Lasah dan Pusat Internet 1 Malaysia untuk mengenalpasti murid yang mempunyai kelayakan mendapatkan sekolah terbaik untuk dimasuki selepas habis pengajian sekolah rendah. PI1M Felda Lasah selaku pusat teknologi terbaik di Felda Lasah terpilih menjadi pusat untuk murid yang terpilih menduduki ujian Permata Pintar</i>	
Details of recipients Butiran Penerima	-	
Details of contribution Butir-butir berkaitan dengan aktiviti	<i>Seramai 18 orang murid terpilih dan diiringi oleh dua orang guru pengiring. Guru pengiring akan menyediakan maklumat pelajar dan maklumat sekolah sebelum ujian dijalankan. Petugas Pusat Internet 1 Malaysia akan membuka laman web http://ukm1.permatapintar.edu.my/default.01.aspx sebagai persediaan sebelum peserta mengambil ujian. Ujian dijalankan sehingga peserta menjawab semua soalan. Di akhir ujian, 15 peserta dari 18 orang telah Berjaya di dalam ujian tersebut.</i>	
Benefits of the contribution Kebaikan / kelebihan aktiviti	<i>Kebaikan yang diperoleh daripada program ujian permata pintar ini ialah pihak sekolah dapat mengenalpasti murid yang mempunyai keupayaan dan bakat Intelek yang tinggi untuk diketengahkan di masa akan datang. Ujian ini merupakan saringan pertama sebelum peserta yang berjaya akan meneruskan ke saringan peringkat yang seterusnya.</i>	
Name of VIP Nama VIP	-	
Name of guest VIP Nama tetamu daripada VIP		

ITEM JENIS	INFORMATION MAKLUMAT	NOTES NOTA
Main execution Pelaksanaan aktiviti utama	<ul style="list-style-type: none"> - Peserta hadir ke PI1M Felda lasah - Peserta mendengar taklimat daripada Guru pengiring - Peserta duduk di komputer masing-masing - Ujian Permata Pintar dijalankan - Ujian habis dan peserta mendapat keputusan ujian. - Program tamat pada pukul 12.00 tgh 	
Supporting activities Aktiviti Sokongan	-	
Other participants Peserta Lain		
Photo caption Keterangan gambar	 <ul style="list-style-type: none"> • Cikgu Tajul sedang memberi penerangan kepada peserta ujian Permata Pintar 	<i>Make sure to match photos with caption</i> <i>Pastikan gambar sepadan dengan keterangan</i>
-Photo caption names Keterangan gambar berserta nama		

ITEM JENIS	INFORMATION MAKLUMAT	NOTES NOTA
	 <ul style="list-style-type: none"> • <i>Peserta sedang menjalani ujian permata pintar secara atas talian di Pusat internet 1 Malaysia Felda Lasah</i> 	
Translation Terjemahan	-	
Supporting documents Dokumen Sokongan		<i>Enclose as attachment Sebagai lampiran</i>

**PLEASE SUBMIT YOUR WRITTEN REPORT & PHOTOS BASED ON THIS GUIDE TO THE
CONTENT APPLICATION DEVELOPMENT DEPARTMENT WITHIN ONE WEEK OF THE
EVENT**

**SILA KEMUKAKAN LAPORAN BERTULIS & GAMBAR-GAMBAR BERLANDASKAN
PANDUAN YANG DIBERIKAN DAN HANTAR KE JABATAN PEMBANGUNAN APLIKASI
KANDUNGAN DALAM TEMPOH SEMINGGU SELEPAS ACARA / PROGRAM
BERLANGSUNG**